
 
 
 
 
 
 
 

 

Skolebestyrelsen Tarm Skole 

Dagsorden d. 7. juni 2021, Vardevej 11. 

 

Fraværende: Anne Mette, Janet, Nicklas    O = Orientering 

      D = Drøftelse 

      B = Beslutning 

 

 

Tid Emne og beskrivelse Referat/notat 

16.30 Forplejning  
 

O 

 

16.45 1. Velkomst + Referat fra sidst. Bilag 1 

 Velkommen til Morten 
O 

 

16.55 2. Nyt fra elevrådene. Bilag 2-2a 

 Input fra fællesmøde 

 Antimobbestrategi  

Vi har afholdt fælles 

elevrådsmøde via Teams, hvor vi 

diskuterede anti-

mobbestrategien. 

Eleverne drøftede følgende 

spørgsmål: 

Hvad vil I gøre for at forebygge 

mobning på skolen? 

Hvordan griber I ind, hvis I oplever 

mobning eller digital mobning? 

CN har indsamlet elevernes input 

fra dagen. Dette skal skrives 

sammen og tilføjes til 

antimobbestrategien. 

 

17.15 3. Principper. Bilag 3-3b 

 Tilsynscyklus  

 Princip for lyd billede og video 

 Princip for lektier 

Principperne er på vej på 

hjemmesiden, planen er til 

sommerferien.  

Vi justerer principperne løbende. 

Vi gennemgår det reviderede 

princip for IKT.  

Ændr. Overskriften til 

Informations- og 

kommunikationsteknologi.  

Princip for lektier er revideret og 

godkendt.  

Nina laver en videoguide til at 

finde lektier på Aula og Meebook 
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17.25 4. Årsplan 2021-2022. Bilag 4 og 4a 

 Vi drøfter input til bestyrelsens 

årsplan for kommende skoleår 

 Vi fordeler kontaktpersoner på 

årgange og til ansættelsesudvalg mm. 

Det godkendte årshjul sendes 

med referatet ud 

Mødedage er mandage, dog 

undtaget første mødedag.  

Pæd. Weekend er flyttet til 19.-

20. november. 

Skolebestyrelses inviteres til d. 

20/11, hvis planerne falder på 

plads.  

Der forberedes indhold til de 

forskellige møder i årshjulet til 

næste bestyrelsesmøde. 

Fx kunne indholdet i december 

handle om relationskompetence 

og Skolen uden skældud som 

følge af pædagogisk weekend 

 

Vi kigger på skolebestyrelsens 

forretningsorden for at sikre os, 

at den stadig er aktuel i sin 

udformning. 

Opmærksomhed på, at vi skal 

afholde ordinært bestyrelsesvalg 

til næstkommende sommerferie. 

Derefter har vi en to-årig 

valgperiode.  

Ret onsdag til mandag ift. 

Mødedage 

Ret: Dagsorden udsendes på aula, 

ikke på mail 

Viceinspektør rettes til 

viceskoleleder 

 

17.50 5. Dimissionsfest. Bilag 5-5a 

 
Invitationen er sendt ud. 

Bestyrelsen er meget velkomne 

18.00 6. Corona - Status Hjemsendelsen af 81 elever og en 

medarbejder på Ob endte med 

kun en enkelt smittet elev. 

18.20 7. Meddelelser 

 Forældrevalgte 

 Medarbejdere 

HS 

OB 

SFO 

Klub 

 Ledelse (Rengøring, byggeri) 
 

 Ult maj 

2021 

Ult maj 

2020 

Ult maj 

2019 

 TS 32,4 33,2 35,0 

Bruno har taget kontakt til Tarm 

Udviklingsforum og Team Grå 

Christian og Kurt har talt med 

Tarm Udviklingsforum omkring 

arealet foran skolen. 

Christian har været i kontakt med 

Team Grå i forbindelse med 

arbejdet omkring Forsøgshaven 

Ulla og Sune har haft kontakt til 

Frivillig vest omkring skoletanter, 
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SFO 39,9 42,3 32,7 

KLUB 26,1 40,1 39,9 
 

som kan være en ekstra voksen 

til elever, der har brug for en 

pause. 

Byggeriet skrider fremad i al sin 

hast. Det giver dog rigtig meget 

arbejde til vores pedeller.  

Vi er i gang med at ansætte 

rengøringspersonale 

Der er indtil videre 8 ansøgninger 

inde til barselsvikariatet på 

Vardevej. 

Vi skal ansætte en skolepædagog 

på overbygningen, Anette vil 

gerne være med til samtaler.  

Der kommer et barselsvikariat i 

efteråret på overbygningen. 

Økonomien ser fornuftig ud, det 

giver lidt polstring til næste år, 

hvor det faldende elevtal giver en 

anden økonomi end i år.  

I SFO ser det ud til, at børnetallet 

i næste skoleår ser nogenlunde 

ud som i dette skoleår. 
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